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Introductie 

Na de talkshow-avond VS en de verkiezingen 

voor een nieuwe naam zitten we in de fase of 

het inderdaad ‘Basisschool Bosrijk’ gaat 

worden. In deze maand zal het duidelijk gaan 

worden. Het leuke is dat kinderen en 

teamleden deze naam afzonderlijk hadden 

ingediend. We zullen alles bespreken in het 

PR-ouderpanel en vervolgens met de MR. Ik 

laat even een paar voorbeelden zien hoe het 

kan worden. Iedereen mag er over mee 

praten, maar uiteindelijk zal er een definitief 

besluit worden genomen.  

 

Ik merk dat het heel 

prettig is dat ouders 

van groep 5 en 8 

contact zoeken met 

vragen over het 

beleid. Het is wellicht 

even goed om te vertellen dat sommige 

beslissingen genomen worden door het 

bestuurskantoor en sommige besluiten door 

mij. Alles gebeurt in de wettelijke kaders en 

in overleg, maar het is niet altijd mogelijk om 

alles uit te leggen. Fijn dat er vragen worden 

gesteld en er communicatie en wederzijds 

begrip is.  

Onze school is heel mooi en kan nog veel 

mooier worden. Zowel letterlijk als figuurlijk 

is er een verbouwing gaande. Dat kost even 

tijd en ik vraag even geduld om dit 

zorgvuldig te kunnen doen. Dat lukt helaas 

niet altijd. Mooi om te horen dat vele ouders 

onze initiatieven en vernieuwingen steunen 

en omarmen. En ik ben ongelofelijk blij met 

het team van hardwerkende en unieke 

mensen. Zij staan er – ondanks soms heftige 

persoonlijke omstandigheden – elke dag 

voor de kinderen. 

Dat laatste wil ik toch graag even kwijt. We 

bereiden ons nu met ouders en kinderen 

voor op de feestmaand in december en daar 

kijk ik enorm naar uit! Nog meer genieten op 

onze school. 

Vrijdag a.s. is er een studiedag waarbij we 

verder gaan nadenken over hoe we de 

talenten laten ontwikkelen en het laten zien 

in een portfolio. We willen graag meer 

procesgericht werken waarbij we natuurlijk 

ook passende prestaties willen halen voor 

elk kind. Een boeiend proces op onze 

studiedag o.l.v. Tjitske en mijzelf.  We willen 

ouders daar actief in gaan betrekken en 

komen daar op terug hoe dat kan. 

André Lammers, directeur a.i. 

Team op de website 

Op de website staat het team met foto’s en 

korte introductietekst. We zijn er druk mee 

geweest, omdat veel ouders hier om 

gevraagd hadden. Wellicht heeft u even tijd 

om er naar te kijken evenals naar de upgrade 

van de website; voornamelijk voor nieuwe 

ouders. 

www.damiaanschoolkerckebosch.nl   

Voor ouders gebruiken we meer andere 

informatiekanalen zoals Instagram en 

Facebook en berichten via het ouderportaal. 

Groep 8 op 1e verdieping 

Er is een verzoek gedaan of de kleutergroep 

van Cecilia in de ruimte van Kind&Co (aan de 

grote ruimte) tijdelijk kan huisvesten. Na 

reacties van de ouders van groep 8 worden 

er nog andere alternatieven gezocht.  

Nu de plusklas op de dinsdag goed draait, 

hebben we een lokaal te weinig. Zodra er 

definitief nieuws is, zullen we dat direct 

communiceren en alle ouders uitnodigen 

voor een bijeenkomst op school. Wordt 

vervolgd. 

http://www.damiaanschoolkerckebosch.nl/

